
Zápis ze zasedání RO ze dne 16. 11. 2009

Přítomni: Blažek Hosté : ředitelka školy Mgr. Kuncová  

Bělohlavý  architekt Ing. Opl

Bláha

   Haken            

Čechura  

Body jednání RO:

1. architekt Opl předložil  předběžmé návrhy pro začlenění nových jednotlivých objektů do
prostorů soušasné školy a na základě jednání 

2. návrh na podání žádosti o zjištění  majitele mostu přes hlavní silnici na bývalou býkárnu

3. informace starosty o projednání možnosti sjezdu z hlavní silnice I/20 a možností řešení
křižovatky pod mostem u ovčína 

4. žádost p. Razýma o příspěvek na sportovní činnost

5. žádost manž. Fryčkových o legalizaci přístupové štěrkové cesty k jejich pozemku

6. žádost ředitelky ZŠ o schválení její odměny 

ad 1) RO a ředitelka školy na základě jednání nad předloženými návrhy upřesnily

 požadavky na rozmístění jednotlivých objektů 

ad 2)   JUDr. VEBEROVI byla zadána příprava určovací žaloby na vlastnictví mostu I/20 

ad 3)   Sjezdy ze silnice I/20 jsou prakticky nerealizovatelné, křižovatka u ovčína bude

 upřesněna v rámci řešení dopravní situace v obci 

ad 4) příspěvek pro p. Razýma bude řešen zastupitelstvem v rámci rozpočtu obce

ad 5) starosta prověří evidenci cesty v PK a dále bude stanoven další postup

USNESENÍ:

• architekt Oplt bude dále rozpracovávat dle sdělených připomínek studii modernizace školy  

• RO schválilo odměnu ředitelce ZŠ z prostředků ministerstva školství ČR

 

Zapsal: Haken


